

Socionomsektionen

Möte 5

2025-11-03

Sektionsrummet, Socialhögskolan



Närvarande medlemmar:

Ständigt adjungerade:

Adjungerade:

Namn Namn (Ankom under punkt XX) (Lämnade efter punkt XX)

Mötesprotokoll

	<u>Punkt</u>	<u>Kommentar</u>
1.	Öppnande av möte	<i>Petter öppnar mötet 17:25</i>
2.	Fastställande av dagordning	<i>Ja.</i>
3.	Val av sekreterare	<i>Till sekreterare väljs Nellie.</i>
4.	Val av justerare	<i>Till justerare väljs Mathilda och Jacob.</i>
5.	Adjungeringar	<i>Som adjungernade är Sofia Sundberg, ny huvudgeneral.</i>
6.	Föregående mötesprotokoll	<i>Ok</i>
7.	Avstämning av verksamhetsplan och uppsatta mål för terminen	<i>Styrelsen: Det går bra för sektionen nu, evenemangen och engagemanget är stort. Riktlinjer kring trakasserier arbetas med aktivt, stadgruppen har upptäckt att vi inte har jättetydliga styrdokument gällande riktlinjer. En diskussion kring detta kan tas längre fram gällande hur vi ställer oss till detta. Gällande val av Vice-utskott behöver det väljas</i>

	<i>in tidigt.</i> <i>Samarbete med studentföreningar som psykologerna och Helsingborg har upprättats där aktiviteter har planerats in.</i> <i>Vi behöver jobba med att förbereda inför inträdet av Socionomsektionens sexmüsteri.</i> <i>Tillgänglighet:</i> <i>Sektionen har hållit i en nollningsaktivitet och även gjort en höjdpunkt på instagram där man kan läsa mer om styrelsens poster. Gärna utveckla detta arbete något, viktigt att arbeta vidare med.</i> <i>Studenter på avancerad nivå har hört av sig till sektionen gällande huruvida de får lov att delta i sektionens aktiviteter. Arbeta vidare med, men har kommit igång med att involvera dessa studenter i studiesociala aktiviteter.</i> <i>Arbeta mer kring kunskap om hur man kontaktar socionomsektionen och skyddsombud.</i> <i>Utbildningsbevakning:</i> <i>Studieråd har bokats till den 27:e november.</i> <i>Gällande utskotten:</i> <i>Novischeriet, arbetar med målen.</i> <i>Eventutskottet, arbetar med målen.</i> <i>PR-utskottet, arbetar med målen.</i> <i>Jämlikhetsutskottet. På god väg, fortsätta att jobba vidare med information kring studenträttigheter (kanske i samband med evenemang) och information om stöd.</i> <i>Arbetsmarknadsutskottet, arbetar med målen.</i> <i>Idrottsutskottet, arbetar med målen.</i> <i>Utbildningsutskottet, arbetar med målen.</i> <i>Helsingborgsutskottet, arbetar med målen.</i> <i>Sittningen för Helsingborgsstudenter är tänkt att</i>
--	--

		<i>få studenterna att känna sig inkluderande och inflytande.</i> <i>Övergripande mål för terminen följs.</i>
8.	Nominering av studentrepresentanter	<i>Tidigare har studentrepresentanter valts av styrelsen i början av terminen. Det har nu uppdagats att vi inte formellt äger rätten att välja studentrepresentanter, utan ska i regel gå via Samhällsvetarkårens fullmäktige.</i> <i>Utbildningsutskottets ansvarig skickar ut ett formulär där man kan ansöka om studentrepresentant. När valberedningen har gjort sina val nomineras dessa personer till att bli studentrepresentanter. Dessa väljs sedan in på stormötet där det kan vara en punkt efter att alla valts in till styrelsen. Vi möjliggör då att man kan kandidera på plats för att säkra upp att motkandidater till styrelsen kan bli studentrepresentant. Efter stormötet skickas en sen motion till Samhällsvetarkårens sista fullmäktige för terminen, personerna blir förhoppningsvis då valda.</i> <i>Frågan är vad som görs ifall intresset inte är stort.</i> <i>Styrelsen får även stor insyn av att delta i möten som studentrepresentant, risk för att ingen i styrelsen sitter på någon post.</i> <i>Diskussion: Ska studentrepresentanter väljas in på detta sätt? Kan styrelsen "paxa" vissa poster? Besluts punkt läggs till på stormötet.</i>
9.	Musikhjälpen 2025	<i>Petter har kollat Samhällsvetarkårens ekonomiska policy gällande huruvida Musikhjälpen kan bedrivas till vintern, inte funnit något som direkt talar emot att Musikhjälpen inte kommer kunna fortsätta som vanligt. Socionomsektionen kommer därför att fortsätta ha en egen bössa under Musikhjälpen.</i> <i>Startar arbetsgrupp för att arbeta vidare kring aktiviteter under Musikhjälpen Veckan: Hugo, Jacob, Mathilda, Alicia, Lisa och Selma. Jacob</i>

		<i>startar messengergruppen.</i>
10a.	Meddelande från ordförande	<i>Sambällsvetarkåren vill ha AW med Socionomsektionen och Agora den 18/11, ej bestämt vad vi ska göra.</i> <i>Kallelse till stormöte ska skickas ut den 6/11. Handlingar ska senast skickas ut 27/11. Däribland ska verksamhetsberättelsen skickas in.</i> <i>Terminens andra FUM-möte den 6/11.</i> <i>Kallelse till Institutionsstyrelsemöte</i> <i>Information skickas ut till styrelsen gällande huruvida vi vill ta ställning till en SSR-artikel som handlar om att socionomutbildningen eventuellt ska kortas ned.</i>
10b.	Meddelande från vice ordförande	
10c.	Meddelande från kassör	<i>Framöver ska kvitton skrivas ut och ej skickas över digitalt via messenger eller mejl. Detta för att förenkla för bokföringen.</i>
10d.	Meddelande från utbildningsutskottet	
10e.	Meddelande från idrottsutskottet	
10f..	Meddelande från eventutskottet	<i>Vice-eventutskott har valts, Joakim Lund.</i> <i>Pub-Golfen är spikad. Nästan färdigplanerad. Går av stapeln den 19/11, förköp ska försöka fixas till aktiviteten.</i> <i>Preliminärt bokad bal på AF-borgen den 15/4. T-bar har även preliminärt bokats till detta datum för eftersläpp. Möjliggör att vi kan vara fler på balen och att fler kan komma in på eftersläppet. Ska diskuteras vidare. DJ behöver</i>

		<i>lösas på eget håll i såna fall.</i> <i>Första sittningen blev lyckad.</i> <i>Andra sittningen är bokad den 29/11. Sittning på Wermlands och sedan eftersläpp på ÖGs.</i> <i>Budget för tacksittning behövs inför planering. Satsa på tacksittning i december.</i> <i>Förslag: Det har uppmärksammats att vi har ett flertal taggade studenter som vill engagera sig på olika sätt. Starta en grupp där folk kan anmäla sig och engagera sig i olika aktiviteter som att pynta på sittning, agera fotograf på olika aktiviteter etc.</i>
10g.	Meddelande från novischutskottet	<i>Fadderintervjuer ska hållas snart.</i>
10h.	Meddelande från PR-utskottet	<i>Samarbetet med forskaren Tom är avklarat.</i> <i>Vice-PR-utskott har valts, Isabelle Bergström. Ska ha möte för överlämning i veckan.</i> <i>Det har upptäckts att vi har ett flertal inaktiva Socionom-grupper på facebook, däribland "Socionomsektionens kör". Om grupperna har varit inaktiva längre än ett år, ska de tas bort.</i> <i>Ny Sopiskaffe plansch har införskaffats.</i>
10i.	Meddelande från Helsingborgsutskottet	<i>Helsingborgssittningen ska planeras vidare kring i veckan.</i>
10j.	Meddelande från jämlikhetsutskottet	<i>Ska vi ha Ipren i sektionsrummet? Efter att ha undersökt saken närmare, beslutas det att sektionen inte delar ut detta till studenter.</i> <i>Studievägledare vill delta på nästa möte för att eventuellt diskutera hur studenter lättare kan få information gällande hur man kan ta kontakt med SYV.</i>

10k.	Meddelande från arbetsmarknadsutskottet	<i>Föreläsning har bokats till den 3/12 kl.17.00. Kommer att kosta omkring 8 000- 10 000 kr inklusive kostnad för boende och resa. Samverkan med kriminologerna som ska stå för en del av föreläsningens kostnad. Föreläsningen kommer att vara öppen för allmänheten.</i> <i>Någon behöver komma och möta föreläsaren. Vem detta blir diskuteras på nästa styrelsemöte.</i>
10l.	Meddelande från valberedningen	<i>Mottagit förslag om att sektionen ska inneha "festsaker" som rökmaskin, festlampor och festtält som ska kunna hyras ut till sektionens medlemmar. Ska kollas upp och diskuteras vidare.</i>
10m.	Meddelande från ledamöter	<i>Filmklubben är i rullning.</i> <i>Pappmuggar till sopiskaffe med sektionens logga på har beställts.</i>
10n.	Meddelande från arbetsgrupper	<i>Stadgruppen:</i> <i>Påbörjat arbetet. Målet är att ha diskussionspunkter med förslag till nästa styrelsemöte.</i> <i>Riktlinjer för diskriminering och trakasserier:</i> <i>Arbetet fortskrider. Mål att kunna presentera ett utkast inför styrelsemöte.</i> <i>Merchgruppen:</i> <i>Ska ha möte för vidare diskussion</i> <i>Balgruppen:</i> <i>Ska boka in möte snart</i>
11.	Val av ansvariga över sektionsrummet samt Sopiskaffe	<i>5/11 Hugo och Saga, även Mathilda</i> <i>12/11 Jacob prel. Mathilda</i> <i>Sektionsrumsansvariga:</i> <i>Lisa och Ronja</i>
12.	Övrigt	<i>Alicia har mottagit meddelande från en student där det önskas att studenthälsan ger en kort introduktion. Vidareförmedlar detta till</i>

		<i>studenthälsan och Emelie för att arbeta vidare med detta. Under välkomst samtalen hade även det kunnat informeras om studenthälsan.</i> <i>Diskussion: Vart ska gränsen dras om någon inte deltar i terminsombudsmöten?</i> - Minst två möten behöver man delta på för att bli bjuden på tacksittning och få en aktivmedalj.
13.	Nästa möte	17/11 kl.17.30
14.	Avslutande av möte	Mötet avslutades 19:32



Sekreterare
[Nellie Stenström]



Ordförande
[Petter Hallin]



Justerare
[Mathilda Nyberg Pronk]

Justerare

[Namn Namn]